
PROTOKÓŁ  NR 37 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 24 marca 2023 r. 

Porządek spotkania: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2.Wniosek Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej dotyczący uchwały 
Nr XXI/95/23 Zgromadzenia Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej w sprawie 
zmiany Statutu Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej. 

3.Wniosek Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Świdwinie o przywrócenie na najbliższej 
sesji rady Miasta Świdwin dotacji dla Rodzinnych Ogrodów Działkowych działających na 
terenie miasta Świdwin w kwocie 30 tys. A. 

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad. ł  

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska o godz. 9:00 otworzyła posiedzenie 4 radnych 
obecnych. Nieobecni radne B. Bujak, I. Markiewicz i radny P. Szyposzyński. 

Ad. 2 

Wniosek Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej dotyczący uchwały Nr XXI/95/23 
Zgromadzenia Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej w sprawie zmiany Statutu 
Związku Zachodniopomorskiej Strefy Centralnej 

Burmistrz Miasta P. Feliński powiedział, że wniosek jest kontynuacją  tego, o czym 
rozmawiał  na komisji. Tamten statut był  dostosowany do związku, który funkcjonował  w 
tamtych ramach. Teraz odbyło się  spotkanie i 29 będzie kolejne spotkanie. Statut jest 
potrzebny do pozyskiwania środków ze strefy centralnej, czyli środków unijnych, bo Związek 
ma więcej możliwości. 

Opinia komisji: pozytywna. 
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Ad. 3 

Wniosek Rodzinnych Ogrodów Działkowych w Świdwinie o przywrócenie na najbliższej 
sesji rady Miasta Świdwin dotacji dla Rodzinnych Ogrodów Działkowych działających na 
terenie miasta Świdwin w kwocie 30 tys. É. 

Burmistrz powiedział, radni zbyt pochopnie podjęli decyzję  odnośnie przeniesienia tych 
środków. Ta dotacja dla ogrodów działkowych funkcjonowała od 2017 roku. Trzeba patrzeć  
też  na to, że jest to duże stowarzyszenie, które zrzesza ponad tysiąc członków, to też  jest 
NGO, to jest jakaś  forma ich wsparcia. 

Burmistrz dodał, że w jego ocenie te środki są  bardzo dobrze wydatkowane, są  głównie 
inwestycyjne. Gro środków jest 50/50 czyli działkowcy dorzucają  do tego, na przykład 
zelekryfikowali te ogródki działkowe, rozprowadzili sieć  wodną, budują  budynki. Duży żal 
mają  ci, którzy maja inwestycje wieloletnie, zaczęli inwestycje, mieli pewność, że te środki 
będą  mieli i teraz stanęli pod znakiem zapytania. Są  też  rozżaleni z tego powodu, że nikt nie 
zaprosił  ich na ta komisje i na sesję, żeby mogli przedstawić  swoje argumenty. 

Na salę  obrad wszedł  radny P. Szyposzyński o godz. 9:04. 

Pani Skarbnik M. Grad powiedziała, że żeby teraz dać  na ogrody działkowe trzeba wskazać  
skąd zabrać. Pani Skarbnik powiedziała, że teraz nie ma z czego dołożyć. Ta kwota była 
zaplanowana w wydatkach bieżących i to ma wpływ na wskaźniki. 

Burmistrz powiedział, że na tą  sesję  nie ma możliwości, ale warto się  z nimi spotkać. Trzeba 
przeanalizować  inwestycje. Jesteśmy w procesie organizowania przetargu. 

Radny K. Olszewski powiedział, żeby zaprosić  drugą  stronę, żeby się  dowiedzieć  więcej na 
następną  komisję  i poczekać  na informację  od Burmistrza, czy jest szansa, czy jest kasa. 

Radna M. Makowska zapytała o rozmowę  Burmistrza z przedstawicielami ogrodów 
działkowych- co oni usłyszeli wychodząc z gabinetu burmistrza, jak ta sytuacja wygląda? 

Burmistrz odpowiedział, że powiedział, że te środki były w budżecie zaplanowane. Na 
Komisji Budżetu w grudniu zostały przesunięte na inwestycje i powiedział, że to jest kwestia 
rozmowy z radnymi. 

Radna M. Makowska powiedziała, że to nie jest kwestia tego, co radni na to, tylko tego, że 
potrzeb jest wiele. 

Burmistrz dodał, że na razie zabraliście. 

Pani Skarbnik dodała, że kwota była zaplanowana w wydatkach bieżących. Łatwiej jest 
przesunąć  środki na wydatki inwestycyjne niż  na wydatki bieżące. 

2 



Radny M. Dereń  powiedział, że ogródki działkowe, to są  stowarzyszenia, które się  
utrzymują  ze składek. Radny zaproponował, żeby działkowcy podnieśli swoje składki i będą  
mieli fundusze na inwestycje. Radny dodał, że chciałby wiedzieć  jaka jest ściągalność  tych 
składek, bo jeżeli są  zadłużenia, to nie wiadomo, czy można inwestować  w takie 
stowarzyszenie. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, te pytania można będzie zadać  bezpośrednio 
prezesom i że zaprosi na następną  komisję  przedstawicieli ogrodów działkowych. 

Członkowie komisji zdecydowali, że nie będą  opiniować  wniosku i został  on odłożony do 
następnego posiedzenia.  

Ad.4 

• Nr LVII/394/23 w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych 

Projekt uchwały przedstawił  Sekretarz Miasta A. Rewiński. 

Opinia komisji: pozytywna 

• Nr LVII/395/23 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę  Miejską  
Świdwin wkładu niepieniężnego do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN - 
Zachodniopomorskie" sp. z o. o. w postaci prawa własności nieruchomości zlokalizowanej w 
Świdwiie przy ulicy Wojska Polskiego 18a 

Projekt przedstawiła pani E. Nikipierowicz Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

o Nr LVII/396/23 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Projekt przedstawiła Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

o Nr LV111397/23 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Projekt przedstawiła Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

• Nr LVII/3 9823 

Projekt uchwały przedstawił  pan R. Chaiński kierownik Wydz. Oświaty. 

Opinia komisji: pozytywna 
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• Nr LV111399/23 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Świdwin w 2023 roku 

Projekt przedstawił  A. Kot Kierownik Wydz. KOŚ. 

Opinia komisji: pozytywna 

• Nr LVII/400/23 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Świdwin 

Projekt przedstawiła Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

• Nr LVII/40 ł /23 w sprawie wyrażenia zgody na nieopłatne nabycie nieruchomości w 
drodze darowizny do gminnego zasobu nieruchomości 

Projekt przedstawiła Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

• Nr LV111402/23 w sprawie przeniesienia prawa własności 

Projekt przedstawiła Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

• Nr LVII/403/23 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości do 
gminnego zasobu nieruchomości 

Projekt przedstawiła Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: pozytywna 

o 	Nr ŁVII/404/23 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok 

Projekt przedstawiła Skarbnik Miasta M. Grad. 

Opinia komisji: pozytywna 
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o 	Nr LVII/405/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świdwin 
na lata 2023-2026 

Projekt przedstawiła Skarbnik Miasta M. Grad. 

Opinia komisji: pozytywna 

Ad. 5 

Radni nie przedstawili pytań. 

Ad. 6. 

Brak odpowiedzi. 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła zakończenie posiedzenia o godz. 9:37. 

Protokołowtła: 
.LoMŁ  

M. T*szczuk 
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